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Susteren, 5 december 2020 
 

Notulen vergadering 2 december 2020 

 

Notulen van de openbare vergadering van de Dorpsraad (DR) Susteren, gehouden via MS TEAMS online overleg op woensdag 

2 december 2020. 
 

Aanwezig. (Zie bijlage 1) 

Van het bestuur:  Armand Gielen, John Schulpen, Maria Gijzels, Peter Feijen en Ton Ory. 

Ondersteunende leden: Jo Franken, Jan Cremers en Jac vd Winkel. 
 

Afwezig.  

Van het bestuur: André Gerhards. 

Ondersteunende leden: Pierre Wagemans, Marcel Boreas, Clarence Pielaat en Marlies Koks 
 

1. Opening en vaststellen agenda. 

John Schulpen opent de vergadering om 19:30 uur en heet iedereen digitaal welkom.  

Pierre Wagemans, Marcel Boreas en André Gerhards hebben zich om verschillende redenen afgemeld. 
 

1. Vaststellen agenda. 

Ton Ory stelt voor om de reactie van Marcel Boreas op de notulen van 11 nov. en die van André Gerhards bij dat 

agendapunt (2.) en de mededeling van André over het artikel betreffende VDL van vandaag bij agendapunt 5.B te 

behandelen. Jac merkt op dat op de verstrekte agenda bij Agendapunt 2.A  de tekst moet luiden “worden” i.p.v. “zijn”. 

De toegestuurde agenda wordt daarop zonder aanpassingen vastgesteld en dient als leidraad voor de vergadering. Zie 

bijlage 2. 
 

2. Notulen voorgaande vergaderingen. 

De notulen van 11 november 2020 worden per bladzijde doorgenomen.  

Op bladzijde 1 reageerde Marcel per e-mail op de passage “De algemene tendens… t/m … energievoorziening te komen”. 

Hij had daar moeite mee, aangezien het zijns inziens neigde naar uitsluiting van bepaalde politieke partijen en de vorming 

van een cordon sanitaire rondom hen. De aanwezigen konden zich niet vinden in die kritiek, omdat de notulen een correcte 

weergave van de gevoerde discussie weergaven en deze discussie absoluut niet politiek maar zakelijk van karakter was. De 

DR heeft geen enkele politieke basis en sluit niemand uit. Dat blijkt ook uit het benaderen van dhr. Vincken van FvD per e-

mail om nadere informatie over zijn besluitvorming t.a.v. Energieopwekking in N- & M-Limburg tot 2030, hetgeen de 

aanleiding was tot de discussie. De notulen dienen op dit punt niet te worden aangepast is de conclusie. 

Jac merkt op dat op bladzijde 3 bij punt 10.C staat “….er 4 ½ maand geen snoeiafval opgehaald,..”. Dit moet zijn “…er 4 ½ 

maand geen grof tuinafval opgehaald,…”. 
 

De notulen worden daarna aangepast en, vanwege het video-vergaderen, alleen door Ton voor akkoord geparafeerd. 

De nieuwe versie, V2, wordt aan alle leden toegezonden. 
 

3. Ingekomen en verzonden post/e-mails. 

De correspondentielijst (zie bijlage 3) vanaf 1 t/m 30 nov. 2020 is toegestuurd. De informatie van Forum voor Democratie 

(FvD) over de opwekking van energie in N- en M-Limburg en die van de Werkgroep van Venray is met de leden gedeeld. De 

mail over het dodelijk ongeluk op de N-276 t.h.v. de tennishal staat op de agenda. Er zijn verder geen vragen door de 

aanwezigen.  
 

4. Financiën. 

A. Financieel overzicht t/m 2 dec. 2020.  

Er zijn slechts de kosten voor de maandelijkse bankkosten ad € 9,95 voldaan. Batig saldo: 1.385,87.   
 

2. Samenstelling Kascontrolecommissie 2020. 

Peter Feijen en Armand Gielen stellen zich kandidaat en worden bij acclamatie verkozen. De effectieve fysieke controle 

zal in overleg met Ton begin 2021 plaatsvinden. 
 

5. Werkgroep Verkeer. 

A. Verbreding A-2, Buurtenplatform A2VK: 

1) Evaluatie functioneren A2VK Platform 24 nov. 2020.
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Tijdens dit overleg werd het z.g. Integraal Project Management (IPM) -realisatie-team voorgesteld, waaronder de 

Plannings-, Contract-, Technisch- en Projectmanager. Zij zijn de key-players waar het A2VK-platform mee te maken 

krijgt.  

Daarnaast werd i.s.m. met  Ad Lutters, die destijds het buurtenplatform bij het A-2 Tunnelproject als voorzitter 

bestierde, de opstelling van het A2VK en eventueel mogelijke valkuilen tijdens de uitvoering doorgenomen. 
 

Er is overeengekomen dat het mogelijk moet zijn om tussentijds van vertegenwoordigers te wisselen, omdat op enig 

moment een vertegenwoordiger terug wil treden. In dat geval is tijdens een kortstondige inwerkperiode het hebben 

van 3 vertegenwoordigers toegestaan. 

O.b.v. het jaarprogramma en ijkmomenten daarin, zullen overleggen geagendeerd worden. Rijkswaterstaat (RWS) 

en het IPM willen het A2VK-platform graag als sparringpartner zien. Het platform mag echter niet verworden tot een 

actieplatform. 
 

2) Voortgang. 

Er zijn op dit moment geen overleggen op korte termijn gepland. 
 

B. Uitbreiding VDL/Nedcar: 

1) Voortgang. 

Ton had kort voor de vergadering een, van André Gerhards ontvangen, persbericht gedeeld waarin het ontslag van 

+/- 700 werknemers werd aangekondigd. Dit wordt ervaren als een gevoelige klap, niet alleen voor de werknemers 

maar tevens op het toekomstbeeld. Armand nuanceert dit beeld, omdat NedCar altijd een vrij dynamisch personeels-

beleid heeft gekend. Doch iedereen blijft hopen op een blijvende werkgelegenheid en uitbreiding van de fabriek. 

Jan Cremers geeft aan dat er goede vooruitzichten zijn t.a.v. de compensatiegelden. Waar eerst verschil van mening 

was tussen partijen, lijkt dat verschil uit de wereld geholpen. Hij stelt verder dat er nog steeds serieus gekeken wordt 

naar de 4-punts aansluiting van de Nusterweg en N-297 en dat het met de geluidsoverlast aan de zuidzijde van 

Nieuwstadt wel meevalt. Ton deelt Jac mee dat een gedeelte van het fietspad tussen Sittard en Susteren afgehandeld 

wordt buiten de compensatiegelden van het VDL-Nedcar-project. 
 

C. Verkeerszaken kern Susteren: 

1) Dodelijk ongeval N-276 / ORN. 

N.a.v. een, met ons gedeelde, e-mail van Rob Lumens over het recente dodelijke ongeval op de kruising N-276 en de 

Oude Rijksweg Noord (ORN), ontwikkelt zich een discussie over het karakter van de N-276, haar doel en de gevaren 

die zij voor fietsers en voetgangers betekent. Het alternatief voor de A-2 bij calamiteiten, de mogelijke snelheden, 

de overzichtelijkheid, maar ook het gedrag van fietsers zelf, bepalen uiteindelijk de veiligheid en de ongevallen die 

er plaatsvinden. Aanpassing van de snelheid ter plekke naar 50 Km/u is volgens Jo Franken niet mogelijk. 

Een voorstel van Jac om het fietspad, komende vanaf Echt, vanaf de ORN door te trekken naar de aansluiting met de 

Louerstunnel, incl. goede bewegwijzering, vindt gehoor en resulteert in conclusie om dit voorstel onder de aandacht 

van de vigerende wethouder(s) van Echt-Susteren, als ook de provincie te brengen. Op die wijze kan dit voorstel 

meegenomen worden in de “Gebiedsverkenning Westelijke Mijnstreek” waarbij de “herinrichting” van de N-276 

tussen Brunssum en Sint Joost een belangrijk onderdeel vormt. Ton stelt een concept schrijven ter coördinatie op. 
 

6. Energietransitie. 

A. Reacties dhr. Vincken (FvD) info energieopwekking N- & M-Limburg: 

De informatie van dhr. Vincken is met iedereen gedeeld, inclusief de rapportage van de Werkgroep Venray en het artikel 

van dhr. Bruijns (DDL) van 13 nov. jl. De info kan nu ingezet worden bij gesprekken met wethouder Meuwissen en de 

Energiecoöperatie over lokale energieopwekking. 
 

B. Ervaringen Webinar Energietransitie gemeente 17 nov.: 

De aanwezigen die hebben deelgenomen waren zonder uitzondering goed te spreken over inhoud en duidelijkheid van 

de presentatie. Echter de beeld- en geluidskwaliteit waren echter niet bijster geweldig. Jan Cremers gaf aan dat de daken 

van particulieren niet meetellen in de totale energieopwekking voor onze gemeente. Dat is landelijk zo afgesproken. 
 

C. ALV Energiecoöperatie 26 nov.: 

Het overleg vond voor de 1e keer online plaats, waardoor het geheel een rommelig en soms ongewenst karakter kreeg. 

Bv. vragen die mensen stelden alvorens tot stemming over te gaan, werden simpelweg niet beantwoord, terwijl de 

stemming gewoon doorgang vond. Dat zal een volgende keer anders moeten. 
 

Omdat ook bepaalde documenten, zoals het Participatieplan voor de 5 zonneparken niet waren toegestuurd, konden 

vragen daarover slechts na de ALV per e-mail gesteld worden. Ton stuurt het Participatieplan naar Pierre en Jan. Jac 

ondersteunt de stelling van minister Kajsa Ollongren dat zonnepanelen op dak en windmolens op zee thuishoren. 
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D. Voortgang. 

V.w.b. de ontwikkelingen rond de zonneparken en de participatie door bewoners daarin is oplettendheid geboden. Er 

zijn nog veel onduidelijkheden. 
 

7. Aanpak woningverbouwingen. 

De opgestelde e-mail over het toegepaste beleid en toezicht op (ver)bouwprojecten kan naar de gemeente. 

 
 

 

8. Groenvoorzieningen & Groenafval. 

A. Bomenkap Amelbergahof  (Vervolg). 

Vanuit de gemeente is nog geen reactie ontvangen. Maria deelt mee dat er een gesprek is gevoerd met ZoWonen en dat 

er mogelijk 2 bomen (Prunus) en eventueel een haag worden (terug)geplaatst. Men heeft toegezegd ook voorzichtigheid 

te betrachten t.a.v. de “monumentale” eik die er nog staat. 
 

B. Wandelpad Roode Beek (Vervolg). 

Onze brief aan het Waterschapbedrijf Limburg hieromtrent is op 30 november op de bus gegaan. Ook hier is er door 

bewoners met vertegenwoordigers van WBL gesproken, waarbij een oplossing voor de onderliggende problematiek 

kennelijk doorkruist wordt door juridische aspecten t.a.v. eigendomsrechten e.d. Daar is niet een, twee, drie een 

oplossing voor te vinden, maar er wordt zeker naar gekeken. We blijven het volgen. 
 

C. Enquête afval-inzamelingsysteem. 

John geeft aan dat iedereen, door deelname aan de enquête over het systeem, zijn (on)tevredenheid erover genoegzaam 

bekend heeft kunnen maken. Het is nu afwachten welk effect het resultaat van de enquête gaat bieden. 
 

9. Voorstellen tot aanvulling/verjonging bestuur. 

A. Creatie en acceptatie A-5 Flyer. 

Armand heeft een overzicht van alle ingebrachte commentaren, waarvan het overgrote deel in het laatste concept is 

verwerkt. Het logo met de dichte cirkels, i.p.v. de gestippelde versie, verdient bij vrijwel iedereen de voorkeur. 

Peter stelt dat een flyer goed werkt, maar dat zeker de sociale media, zoals Facebook & Instagram, daarbij ook 

ingeschakeld moeten worden. De vraag is alleen: wie gaat dat voor zijn rekening nemen, want het moet zeker een jeugdig 

persoon zijn, bekend met die media, die toegeschoven nieuws in de juiste zetting plaatst. Wel moet bij die media met 

“ongewenste” respons, zoals bij veel berichten, gerekend worden. Maria en Armand sluiten zich bij Peter aan en vragen 

zich af of professionele hulp hier uitkomst biedt. Peter overlegt met Johan Derrez om hierover een idee te krijgen.   
 

B. Verdere stappen. 

Er zal met Hans Simons contact worden gelegd over de verdere uitwerking van de flyer en het logo. 
 

10. Rondvraag. 

Allen:  Iedereen volgt elkaar op met de wensen voor een blijvende goede gezondheid, een voorspoedig nieuwjaar en hopelijk 

snel naar een fysieke vergadermogelijkheid. 
 

11. Sluiting. 

John sluit de 3e online vergadering om 20:55 uur. Hij bedankt de deelnemers voor hun constructieve bijdrage aan wederom 

een vruchtbare bijeenkomst en sluit zich eveneens aan bij de wensen van de anderen. De volgende vergadering is op 

woensdag 6 januari 2021. Deze zal wederom een MS TEAMS online vergadering zijn, waarvoor tijdig een deelname-link 

toegestuurd wordt.  

 
 

 

 

 

 

 

Bijlagen: 3 

1. Presentielijst vergadering 2 december 2020; 

2. Agenda 2 december 2020; 

3. Correspondentielijst 1 t/m 30 nov. 2020. 
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BIJLAGE  1 
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BIJLAGE  2 

DORPSRAAD�  SUSTEREN 
 

Openbare plenaire vergadering  127 
Via een MS TEAMS online overleg, Susteren op woensdag 2 december 2020, 19:30 uur 

 

 Agenda  

 

1. Opening.  
A. Vaststellen agenda. 

 

2. Notulen. 
A. Notulen vergadering 11 november 2020 zijn vastgesteld.    

   

3. Ingekomen en verzonden post / e-mails.  
A. Overzichtslijst poststukken 1 t/m 30 nov. 2020; 

 

4. Financiën.  
A. Financieel overzicht t/m 2 dec. 2020; 

B. Samenstelling Kascontrolecommissie 2020. 
 

 

5. Werkgroep Verkeer. 
A. Verbreding A-2, Buurtenplatform: 

1) Evaluatie functioneren A2VK Platform 24 nov. 2020; 

2) Voortgang. 
 

B. Uitbreiding VDL/NedCar: 
1) Voortgang. 

 

C. Verkeerszaken kern Susteren: 
1) Dodelijk ongeval N-276 / ORN; 

 

6. Energietransitie & Duurzaamheid. 
A. Reacties dhr. Vincken (FvD) info energieopwekking N- & M-Limburg; 

B. Ervaringen Webinar Energietransitie gemeente 17 nov.; 

C. ALV Energiecoöperatie 26 nov. ; 

D. Voortgang. 
 

7. Aanpak woningverbouwingen (vervolg). 
 

 

8. Groenvoorzieningen & Groenafval. 
A. Bomenkap Amelbergahof  (Vervolg); 

B. Wandelpad Roode Beek (Vervolg); 

C. Enquête afval-inzamelingsysteem. 
 

9. Voortgang aanvulling / verjonging bestuur. 
A. Creatie en acceptatie A-5 Flyer; 

B. Verdere stappen. 
 

10. Mededelingen & Rondvraag.             
 

Sluiting. 
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BIJLAGE  3 

DORPSRAAD�SUSTEREN 
 

CORRESPONDENTIE   vanaf 1 november 2020. 

 

zwart = verstuurd,    rood = ontvangen 

 

1. Op 2 november per e-mail de uitnodiging en agenda voor de digitale DR-vergadering van 

11 nov. aan alle leden toegestuurd. 

 

2. Op 6 november per e-mail het bestuur om instemming en een akkoord gevraagd voor 

het verzoek aan de Forum voor Democratie (FvD) fractie om informatie over de 

energieopwekking in N- & M-Limburg tot 2030. Het verzoek ter info gedeeld met de 

ondersteunende leden. 

 

3. Op 10 november per e-mail de twee artikelen uit de Limburger van 10 nov. over VDL en 

Energie gestuurd naar alle leden. 

 

4. Op 12 november per e-mail ontvangen van de VKKL de November 2020 Nieuwsbrief. De 

Nieuwsbrief per e-mail gedeeld met alle leden. 

 

5. Op 12 november per e-mail aan dhr. N. Vincken (FvD) het verzoek om nadere 

gedetailleerde info over de energieopwekking middels zonnepanelen in N- & M-Limburg. 

De mail gedeeld met het bestuur. 

 

6. Op 12 november per e-mail de goedgekeurde notulen van de DR-vergadering van 7 

oktober 2020 aan alle leden verstuurd. 

 

 

7. Op 12 november ontvangen per e-mail twee reacties van dhr. Vincken op ons verzoek 

naar gedetailleerde informatie over de energieopwekking in N- & M-Limburg. De reacties 

per e-mail op 13 november gedeeld met alle leden. 

 

8. Op 13 november ontvangen per e-mail van Burgerkracht Nieuwsbrief 51 van 12 

november. Deze op doorgestuurd naar Maria, Peter en Jan. 

 

9. Op 13 november per e-mail de leden aangemoedigd tot deelname aan het webinar over 

de Energietransitie van de gemeente op 17 nov.  

 

10. Op 13 november per e-mail ontvangen van de provincie projectinformatie over de 

gebiedsontwikkeling rond het VDL-Nedcar terrein. Alle leden deze e-mail toegestuurd. 
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11. Op 14 november per e-mail de deelnemers aan de DR-vergadering van 11 november de 

voorlopige notulen toegestuurd. 

 

12. Op 14 november per e-mail alle leden aangemoedigd tot deelname aan de enquête over 

het nieuwe afval-inzamelsysteem van de gemeente. 

 

13. Op 16 november per e-mail ontvangen van het Netwerk Platteland de speciale 

Nieuwsbrief Waterbeheer. Alle leden deze Nieuwsbrief toegestuurd. 

 

14. Op 16 november per e-mail ontvangen van Menswel de Nieuwsbrief november 2020. 

Alle leden deze Nieuwsbrief toegestuurd. 

 

15. Op 17 november per e-mail ontvangen van Rob Lumens de mail aan het ROVL (Wim 

Dirks) n.a.v. het dodelijk ongeval op N-276 & ORN.  

 

16. Op 23 november per e-mail alle leden de uitnodiging en agenda voor de DR-vergadering 

van 2 dec. en de finale notulen van 11 nov. toegestuurd. 

 

17. In de week van 16 – 23 november frequent e-mailcontact met de leden over de concept 

tekst voor de A-5 flyer. 

 

18. Op 23 november per e-mail het artikel van dhr. Bruijns, journalist bij de Limburger, over 

de resultaten uit het rapport van de RES N- en M-Limburg, gedeeld met de leden. 

 

19. Op 23 november ontvangen per e-mail een reactie aan het DR-bestuur over het gestelde 

in de notulen van 11 nov. t.a.v. de houding t.o.v. de partij Forum voor Democratie (FvD). 

Het bestuur zal haar standpunt bepalen tijdens de DR-vergadering van 2 dec. 

 

20. Op 23 november per e-mail ontvangen van het Netwerkplatteland Nieuwsbrief #8 van 

jaargang 2020. Deze per e-mail verstuurd aan alle leden van de DR. 

 

21. Op 30 november pr e-mail het correspondentieoverzicht van de DR vanaf 1 nov. 

verstuurd aan alle leden. 


